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Abstract (en)
The invention relates to a method and a device for packaging bags (1) into a folding cardboard box (2). In order to facilitate insertion of the bags
and permit the dimensions of the folding cardboard box to be made as small as possible, the invention provides that the bag (1) is laid against a
plane blank body (3) of the folding cardboard box (2) and the bag is guided with the blank body (3) through a folding station (4), in which the folding
cardboard box (2) is formed and the bag (1) packed in at the same time. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf ein Verfahren und eine Vorrichtung zum Verpacken von Beuteln (1) in einen Faltkarton (2). Um das Einführen der
Beutel zu erleichtern und um den Faltkarton mit möglichst geringen Abmessungen ausbilden zu können, ist erfindungsgemäß vorgesehen, daß der
Beutel (1) gegen einen ebenen Zuschnittkörper (3) des Faltkartons (2) angelegt und der Beutel mit dem Zuschnittkörper (3) durch eine Faltstation
(4) geführt werden, in welcher der Faltkarton (2) ausgebildet und zugleich der Beutel (1) eingepackt wird. <IMAGE>
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